
Z A P I S N I K 

 

50. sjednice vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišta u Splitu koja je održana dana 

20. lipnja 2016. godine s početkom u 11.00 sati, u vijećnici rektorata, Livanjska 5/II u Splitu 

 

Nazočni: 

1. Prof. dr. sc. Jadranka Marasović, voditeljica Centra za unaprjeđenje kvalitete 

2. Prof. dr. sc. Branko Matulić, prorektor 

3. Doc. dr. sc. Branimir Lela, voditelj Odbora za unaprjeđenje kvalitete FESB-a  

4. Doc. dr. sc. Nikolina Živaljić, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Fakulteta 

građevinarstva, arhitekture i geodezije 

5. Izv. prof. dr. sc. Jadranka Garmaz, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Katoličkog bogoslovnog fakulteta 

6. Dr. sc. Joško Božić, voditelj Odbora za unaprjeđenje kvalitete Medicinskog fakulteta  

7. Doc. dr. sc. Anita Gudelj, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Pomorskog 

fakulteta  

8. Doc. dr. sc. Marija Boban, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Pravnog fakulteta  

9. Izv. prof. Larisa Aranza, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Umjetničke 

akademije 

10. Doc. dr. sc. Josipa Ferri, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišnog odjela 

za studije mora  

11. Doc. dr. sc. Ivana Kružić, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišnog 

odjela za forenzične znanosti 

12. Dr. sc. Mericu Pletikosić, vanjski član 

13. Mr. sc. Dubravka Dujmović, predstavnica Sveučilišne knjižnice  

14. Petar Ramljak, potpredsjednik Studentskog zbora 

15. Doc. dr. sc. Sanja Bralić – zamjena za voditeljicu Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Filozofskog Fakulteta 

 

Nenazočni: 

16. Prof. dr. sc. Rosanda Mulić, prorektorica - opravdano 

17. Prof. dr. sc. Marko Rosić, prorektor  

18. Prof. dr. sc. Boris Maleš, prorektor 

19. Prof. dr. sc. Alen Soldo, prorektor  

20. Prof. dr. sc. Zdravka Aljinović, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete Ekonomskog 

fakulteta – opravdano 

21. Doc. dr. sc. Anita Runjić Stoilova, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Filozofskog fakulteta – došla zamjena 

22. Doc. dr. sc. Renata Odžak, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete PMF-a – 

opravdano 



23. Prof. dr. sc. Nataša Stipanelov-Vrandečić, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Kemijsko-tehnološkog fakulteta 

24. Prof. dr. sc. Sunčica Delaš Kalinski, voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Kineziološkog fakulteta - opravdano 

25. Dr. sc. Winton Afrić, voditelj Odbora za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišnog odjela za 

stručne studije 

26. Sonja Koren, prof. engl. i fran. jez., voditeljica Odbora za unaprjeđenje kvalitete 

Sveučilišnog odjela zdravstvenih studija - opravdano 

27. Luka Pezelj, predsjednik Studentskog Zbora 

28. Nikola Banovac, potpredsjednik Studentskog zbora 

29. Sanja Jukić, dipl. oec., predstavnica Studentskog centra 

30. Srećko Radnić, vanjski član 

 

Ostali nazočni: 

1. Prof. dr. sc. Ivan Slapničar, Fakultet elektrotehnike strojarstva i brodogradnje 

2. Prof. dr. sc. Aleksandar Jakir, Filozofski fakultet 

3. Dijana Balić, mag. oec., Odjel za kvalitetu  

4. Ivan Marin, Odjel za kvalitetu 

5. Tonći Zakarija, dipl. iur., rukovoditelj opće pravnih poslova 

6. Dr. sc. Nikola Grgić, Fakultet građevinarstva, arhitekture i geodezije 

 

Voditeljica Centra za unaprjeđenje kvalitete prof. dr. sc. Jadranka Marasović pozdravila je sve 

prisutne a posebno prof. dr. sc. Ivana Slapničara i prof. dr. sc. Aleksandra Jakira koji su 

pozvani na 50. jubilarnu sjednicu kao prethodni voditelji vijeća Centra za unaprjeđenje 

kvalitete. Prof. dr. sc. Igor Jerković, jedan od prethodnih voditelja vijeća Centra, ispričao se 

zbog nemogućnosti dolaska. 

Prof. Marasović istaknula je kako joj je veliko zadovoljstvo što su se odazvali pozivu te kako 

je vijeće Centra za unaprjeđenje kvalitete počelo sa svojim radom radnim sastankom 

održanim 30. listopada 2007. godine, godinu dana prije prve redovite sjednice vijeća Centra. 

Na dnevnom redu prvog radnog sastanka bile su analiza uspješnosti studiranja i studentska 

anketa što je na dnevnom redu i današnje sjednice. 

Prof. dr. sc. Ivan Slapničar, prvi voditelj vijeća Centra, istaknuo je da mu je veliko 

zadovoljstvo prisustvovati 50. sjednici vijeća Centra te je pohvalio dosadašnji rad Centra. 

Naveo je kako ga je za voditelja vijeća Centra pozvao pokojni prof. Zanchi te da su se na 

sjednicama vijeća Centra po prvi put dobrovoljno sastajali svi predstavnici sastavnica 

Sveučilišta.  

Prof. dr. sc. Aleksandar Jakir istaknuo je da je i prije nego što je postao voditelj vijeća Centra 

sudjelovao u radu Centra kao stalni član. Smatra da je Centar temelj funkcionalne integracije 

Sveučilišta te je zbog sve većeg obima posla potrebno profesionalizirati rad na kvaliteti ili na 

poseban način vrednovati rad profesora u tijelima za unaprjeđenje kvalitete na sastavnicama i 

Sveučilištu. 



Povodom 50. jubilarne sjednice vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete sve prisutne pozdravio 

je i rektor prof. dr. sc. Šimun Anđelinović te se zahvalio na dosadašnjem radu i poželio puno 

uspjeha u budućnosti. 

 

Nakon toga jednoglasno je utvrđen sljedeći: 

 

Dnevni red 

 

1. Usvajanje Zapisnika 49. sjednice vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišta u 

Splitu 

2. Izvješća: 

a. sa Senata Sveučilišta u Splitu o usvojenim dokumentima na prijedlog vijeća 

Centra za unaprjeđenje kvalitete, i 

b. o akcijskom planu Agencije za znanost i visoko obrazovanje za 2016. godinu 

3. Rasprava o postupku  provođenju anketa na Sveučilištu u Splitu 

4. Analiza uspješnosti studiranja na Sveučilištu u Splitu za akademsku godinu 2014./2015. 

5. Razno 

 

 

1. Usvajanje Zapisnika 49. sjednice vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišta 

u Splitu 

Zapisnik 49. sjednice vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete Sveučilišta u Splitu jednoglasno 

je usvojen. 

 

2. Izvješća: 

a. sa Senata Sveučilišta u Splitu o usvojenim dokumentima na prijedlog 

vijeća Centra za unaprjeđenje kvalitete 

Voditeljica Centra prof. dr. sc. Jadranka Marasović izvijestila je sve prisutne da su na 24. 

sjednici Senata održanoj 27. travnja 2016. a na prijedlog vijeća Centra usvojili „Izvješće o 

provedenom studentskom vrednovanju nastavnog rada na Sveučilištu u Splitu za zimski 

semestar akademske godine 2015./2016.“ i „Elaborat o Programu postakademskog 

zapošljavanja i stjecanja upravljačkih sposobnosti studenata Sveučilišta u Splitu“. 

 

b. o akcijskom planu Agencije za znanost i visoko obrazovanje za 2016. 

godinu 

Voditeljica Centra prof. dr. sc. Jadranka Marasović izvijestila je sve prisutne da je Agencija za 

znanost i visoko obrazovanje objavila Godišnje izvješće o radu za 2015. godinu i Plan rada za 

2016. godinu. Izvješće i plan se mogu pronaći na sljedećem linku: 

https://www.azvo.hr/images/stories/publikacije/AZVO-godisnje-izvjesce-2016.pdf . 

Od svih aktivnosti za 2016. godinu istaknula je sljedeće: 

 Podrška hrvatskim visokim učilištima u provedbi HKOa i novih ESGa. 

 Razvoj unaprijeđenog, održivog modela vanjskih vrednovanja za slijedeći ciklus. 

https://www.azvo.hr/images/stories/publikacije/AZVO-godisnje-izvjesce-2016.pdf


 Kreiranje i donošenje dokumenata za novi model reakreditacije u suradnji s ostalim 

dionicima u visokom obrazovanju i znanosti. 

 Rekonstrukcija sustava MOZVAGa. 

 Izrada analize postojećeg sustava visokog obrazovanja s preporukama za daljnje 

unaprjeđenje. 

 Praćenje zapošljavanja diplomiranih studenat. 

 Praćenje zadovoljstva studenata studijskim programima na nacionalnoj razini. 

 Uspostava nacionalne mreže jedinica za osiguravanje kvalitete ma visokim učilištima. 

 Unaprjeđivanje integriranog internog sustava osiguravanja kvalitete u skladu s novim 

izdanjem ESGa i norme ISO 9001, te novim modelima vanjskih vrednovanja. 

 Uvođenje centralizirane prijave na diplomske studijske programe. 

 

3. Rasprava o postupku  provođenju anketa na Sveučilištu u Splitu 

Nakon provedene rasprave o primjedbama i prijedlozima koje su pristigle sa sastavnica 

doneseni su sljedeći zaključci: 

 Raspon ocjena u anketnim upitnicima ostaje od 1 do 5. 

 Javlja se potreba za vrednovanjem rada mentora, kako mentora na završnim i 

diplomskim radovima tako i mentora pri obavljanju stručne prakse (nastavne baze) te 

se opća pitanja o mentorima mogu unijeti u ankete o cjelokupnoj razini studija a 

sastavnicama nitko ne brani provođenje dodatnih anketa o mentorskom radu. 

 Opet se pojavilo pitanje anonimnosti studenata koji ispunjavaju komentare u anketi 

rukom te ih je strah da će nastavnik prema rukopisu prepoznati koji im je student 

napisao koji komentar. Potrebno je naglasiti studentima da rezultati provedenog 

vrednovanja dolaze nakon ispitnih rokova te da se ne moraju bojati pisati komentare. 

Eventualno se može razmisliti o programu koji pretvara rukopis u word dokument. 

Komentari su dragocjeni za nastavnika a i za dekana jer uglavnom ukoliko nastavnik 

dobije lošije ocjene u komentarima je naveden razlog. 

 Anketa za studentsko vrednovanje nastavnog rada postoji i na engleskom jeziku te se 

može dobiti na zahtjev sastavnice. 

 Potrebno je provjeriti dobiva li Ured za međunarodnu suradnju povratnu informaciju o 

rezultatima upitnika koji ispunjavaju studenti na razmjeni. 

 Sastavnice i dalje mogu birati hoće li provoditi anketu u tiskanom ili elektroničkom 

obliku. Ukoliko se odluče za elektroničko provođenje ankete mogu povezati 

ispunjavanje ankete za prijavljivanje ispita ili upisivanje semestra. Međutim, to se ne 

može primijeniti na sve sastavnice jer sve nemaju takav sustav prijavljivanja ispita ili 

upisivanja semestra. 

 Pitanja o provođenju ispita za sada se mogu ubaciti jedino u anketu o cjelokupnom 

studiju jer je vrlo nezgodno organizirati provođenje ankete za vrednovanje nastavnog 

rada nakon ispitnog roka. Pravilnikom o sustavu studiranja definiran je postupak žalbe 

ukoliko postoje nepravilnosti tijekom provođenja ispita. 



 Rezultati će se kao i do sada dostavljati rektoru, dekanu i voditelju Odbora sastavnice 

a dekan može odlučiti o daljnjoj distribuciji rezultata prodekanu za nastavu, 

voditeljima katedri… 

 Uprosjećivanje ocjene za nastavnike koji imaju više kolegija i dalje je na sastavnici. 

 Na temelju dobivenih rezultata čelnik sastavnice dužan je obaviti razgovor sa 

sljedećim nastavnicima: 

- koji imaju prosječnu ocjenu manju od 3 

- koji imaju pojedinu ocjenu na nekom predmetu 2 ili manju od 2 

- kod kojih se iz komentara iz anketnih upitnika vidljiva mogućnost postojanja 

grubog kršenja uobičajenih etičkih normi 

O provedenim razgovorima i poduzetim mjerama čelnik sastavnice dužan je 

obavijestiti Sveučilište. 

 Neke od ideja u slučaju loših ocjena nastavnika su da se od nastavnika može tražiti 

očitovanje sa mjerama za poboljšanje svog rada, odrediti mu se nekakav rok za 

praćenje, poslati ga na pedagoško-didaktičko-metodičku edukaciju, dodijeliti mu 

tutora… Možda nakon prve loše ocjene razgovor sa dekanom i očitovanje sa mjerama 

za poboljšanje svog rada a nakon tri uzastopne godine loših ocjena slanje na 

edukaciju. 

 Predstavnik studenata smatra da bi se imena loše ocjenjenih nastavnika trebala javno 

objaviti. 

 Namjera nijednog sustava osiguravanja kvalitete nije kažnjavanje nego detektiranje 

problema te bi Odbori na sastavnicama trebali pronaći način kako pomoći profesoru 

koji je dobi lošu ocjenu da se tako nešto opet ne dogodi. 

 Potrebno je poboljšati način komunikacije rezultata prema studentima što je opet 

odgovornost čelnika sastavnice i Odbora. 

 Potvrdu o pozitivno ocjenjenoj anketi kod napredovanja priprema voditelj Odbora a 

potpisuje uz voditelja i dekan ili drugi član uprave. Za potvrdu se uzima prosječna 

ocjena za posljednjih 5 godina (ukoliko postoje ankete za 5 godina), a sastavnica sama 

odlučuje hoće li to biti ocjene svih kolegija ili samo kolegija u kojem se nastavnik bira 

u zvanje. 

Svi zaključci biti će ugrađeni u Pravilnik o postupku studentskog vrednovanja nastavnog rada 

Sveučilišta u Splitu nakon čega će biti poslan svim članovima Centra na daljnje razmatranja. 

 

4. Analiza uspješnosti studiranja na Sveučilištu u Splitu za akademsku godinu 

2014./2015. 

Nakon uvodnog izlaganja voditeljice Centra prof. dr. sc. Jadranke Marasović jednoglasno je 

donesena sljedeća 

O D L U K A 

 

1. Na temelju čl. 7. st. 2. al. 5. Pravilnika o sustavu osiguravanja kvalitete Sveučilišta u Splitu 

usvaja se Analiza uspješnosti studiranja na Sveučilištu u Splitu za akademsku godinu 

2014./2015. čiji tekst je sastavni dio ove Odluke. Analiza se prosljeđuje Senatu Sveučilišta u 

Splitu na usvajanje.  



 


